
Beantwoording technische vragen RES 1.0 
 
Mbt piekbelasting een vraag van dhr Koyuncu nav de technische briefing:  
U vroeg naar de norm van 47 dB Lden. Dit is de hoeveelheid geluid die gemiddeld over een jaar 
buiten op de gevel van 'geluidsgevoelige objecten' mag ontstaan. Geluidsgevoelige objecten zijn 
bijvoorbeeld woningen, scholen, ziekenhuizen, verpleeghuizen, verzorgingshuizen, psychiatrische 
inrichtingen en kinderdagverblijven. Daarbij vroeg u ook: betekent de geluidsnorm van een 
jaargemiddelde 47 Lden dat het geluid van een windmolen bij een woning ook boven de 47 decibel 
kan komen als het op andere momenten onder de 47 decibel is?  
Dat is in de praktijk niet zo. Deze Lden is een theoretisch getal dat door zogenaamde straffactoren 
hoger ligt dan de werkelijke gemiddelde geluidbelasting. Het geluid dat een windmolen in de avond 
en nacht maakt, telt in de berekeningen die vooraf gemaakt moeten worden zwaarder mee. Bij het 
geluid in de avond wordt 5 decibel opgeteld en bij het geluid in de nacht zelfs 10 decibel. Daarnaast 
is een windmolen continu in bedrijf. Daar waar het wellicht in theorie mogelijk is om aan het 
gemiddelde te voldoen met een kortstondige hoge piekbelasting en een lange tijd heel weinig geluid, 
zal dat in de praktijk door de aard van een windmolen niet gebeuren. Daardoor is het maximale 
geluid dat op de gevel van een woning kan ontstaan lager dan 47 decibel. 
 
Mbt elektriciteitsverbruik van datacenters en industrie vragen van mevr. Gielen en dhr Koyuncu nav 
technische briefing:  
In de katernen energie infra bij de RES 1.0 vind u de betreffende cijfers – zie met name blz 7,8,9,10- 
en achtergrondinformatie. 
NHZ-Katern-Energieinfrastructuur (energieregionhz.nl) en Katern_Energieinfrastructuur 
(energieregionhn.nl) 

 

Aanvullend nog 3 vragen over de technische sessie van dhr Koyuncu: 

Klopt het dat uit bijgaande sheet dat ivm het loslaten van de bovenwettelijke 600 meter 

afstandsnorm.  

- een addendum op het plan MER wordt gemaakt. Antwoord: Ja 

- en dat dit inhoudt dat effecten voor gezondheid, milieu en natuur van het loslaten van de 600 

meter  in kaart worden gebracht? Antwoord: Ja 

- en dat dit kan betekenen indien de consequenties niet acceptabel zijn dat de 600 meter wordt 

gehandhaafd? Antwoord: Nee, want er wordt op project niveau altijd nog onderzoek gedaan naar 
de effecten. 

 

 

https://energieregionhz.nl/app/uploads/2021/04/nhz-energie-infrastructuur.pdf
https://energieregionhn.nl/app/uploads/2021/04/nhn-energie-infrastructuur.pdf
https://energieregionhn.nl/app/uploads/2021/04/nhn-energie-infrastructuur.pdf

